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ALV 31 maart 2021, 20.00u 

Dolfijn Bowling Tilburg 

Aanwezig: 

• Antoine van Gool 

• Corné van Lier 

• Eric Nendels 

• Joost Straathof 

• Henk Vermeulen 

• Henriette Potters 

• Luc Jansen 

• Richard Berens 

• Thomas Dol 

• Ton Zandboer 

• Peter van Oerle 

• Vincent van Willes 

Bestuur:  

• Berry Termeer (voorzitter (BT)),  

• Wesley Selier (Wedstrijdzaken (WS)),  

• Remco Verhoeven (Penningmeester (RV)), 

• Stephan van Bezouw (Secretaris, notulen (SvB)),  

• Berrie van Strien (Ledenadministratie, (BS)) 

• Frits Verkooijen (FV) 

 

Afgemeld:  

• Ben Brouwer 

• Thijs Kruiver 
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Algemeen 

Opening en mededelingen 
BT opent de vergadering. 

Hij geeft aan dat het eind van de coronapandemie in zicht. Hij hoop dat we in de zomer weer kunnen 

gaan bowlen, zodat we in september weer kunnen starten met het de competitie. 

WS licht de spelregels toe voor de online vergadering toe. Tevens licht hij de agenda toe. 

De vergadering bestaat uit 2 onderdelen: 

- De buitengewone ledenvergadering vanwege het financieel verslag over 2019 

- De regulier Algemene Ledenvergadering 2021 
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Buitengewone Algemene Ledenvergadering 

De buitengewone Algemene Ledenvergadering is georganiseerd omdat de kascontrole over het 

boekjaar 2019 niet tijdig was uitgevoerd. 

Financiële zaken 

Financieel overzicht 2019 
Als gevolg van een niet georganiseerde kascontrole over het boekjaar 2019 tijdens de ALV van 2019 

van 26 augustus 2020, geven we opnieuw een overzicht over 2019. 

We verwijzen naar de notulen over 2019 voor de conclusies. 

Er zijn geen vragen over het verslag van 2019. 

Verslag kascommissie 2019 
De kascontrole is nu uitgevoerd zonder bevindingen. Echter wel is de aanbeveling gegeven om 

inzicht te geven in de inkomsten en betalen van de huisleague. 

Deze zullen daarom vanaf het komende seizoen 2021-2022 dit inzicht geven (ACTIE RV). 

De vergadering stelt daarmee het financieel verslag vast via een poll. 

WS dankt de kascontrole leden. 

Wat verder ter tafel komt 
Er wordt geen gebruik gemaakt om verdere vragen of opmerkingen te plaatsen bij deze 

Buitengewone ALV. 
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Algemene ledenvergadering 

Verslag van de ALV 2019 
WS licht toe dat het verslag enkele dagen na de vergadering ter beschikking gesteld. 

De leden hebben geen vragen. 

De notulen van de ALV 2019 zijn hiermee vastgesteld door de leden. 

Financiële zaken 

Financieel overzicht 2020 
Het financieel overzicht wordt toegelicht door SvB. Het is een redelijk kaal overzicht. Door het 

ontbreken van activiteiten is er een positief resultaat bereikt. 

Vraag Antoine van Gool (AvG): is dat jeugd tekort te wijten aan de mindere maand 

inkomsten van de jeugd? 

Antwoord SvB: dit is met name het gevolg van de verdeling van algemen kosten naar rato 

van de leden (volwassenen versus jeugd) 

Vraag van AvG: hoeveel jeugd leden hebben we nog in totaal. Ik heb er op de woensdagen 

niet zoveel gezien.  

Antwoord WS: dit zal later toegelicht worden 

Verslag kascommissie 2020 
SvB licht de opmerkingen van de kascommissie toe. Er is een geluidsinstallatie aangeschaft, ten 

behoeve van de vergaderingen. Deze is besteld via Amazon. Amazon heeft geen factuur gestuurd 

maar slechts een bevestiging van de bestelling. Deze is vervolgens bij de administratie gevoegd.  

De vergadering stelt het financieel verslag vast via een poll. 

WS dankt de kascontrole leden. 

Verkiezing kascommissie 2021 
Thijs Kruiver heeft zich van tevoren ter beschikking gesteld.  

Ton Zandboer (TZ) stelt zich tijdens de vergadering ter beschikking. 

Het bestuur is daar blij mee. 

Ledenadministratie 

Verslag ledenadministratie 2020 
WS: we zien dat we sinds de brand veel leden zijn kwijtgeraakt. Een kleine stijging hebben we wel 

gehad. Voor het komende seizoen hebben we 5 afmeldingen gehad. 
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Het ledenaantal blijft daarmee rond de 125 leden 

TZ hoopt dat de plaatselijke vereniging kan meeliften op het EK voor de jeugd in september. De BVT 

kan een stand hebben om de vereniging te promoten. 

Vraag AvG: Ik ben misschien een beetje erover aan het zeuren maar ik denk dat het bestuur 

de leden wellicht wat meer via de post op de hoogte zou kunnen houden aangezien niet alle 

leden digivaardig zijn. Ben van mening dat er na de brand en met de corona er veel te veel 

digitaal is gecommuniceerd. Moet zeggen dat het nieuwjaarskaartje dit jaar erg blij 

ontvangen is. 

Antwoord WS: de nieuwjaarskaarten waren best duur. 

Eric Nendels (EN) geeft aan dat we wellicht filmpjes van de jeugd kunnen gebruiken.  

Antwoord: WS geeft aan dat we hiervoor expliciete toestemming nodig is. We moeten 

daarom terughoudend zijn. 

Richard Berens (RB): geeft aan dat de jeugdleden dit zelf ook ter beschikking kunnen stellen. 

Omdat ze dan afstand doen van hun (privacy) rechten. 

EN: wellicht kunnen we het filmpje van Bart gebruiken (sport in Tilburg).  

AvG: misschien een idee om weer eens een maatjes toernooi te organiseren voor de jeugd 

waar ze een vreiendje of vriendinnetje mogen meenemen. 

WS stelt voor om dit in een klein comite te bespreken? (ACTIE van het bestuur samen met RB, AvG 

en EN). 

Het NBF-lidmaatschap 
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TZ: al 50 jaar wordt de vraag gesteld: “wat doe de NBF?”, Ton geeft aan dat de NBF 

belangrijk is en dat daar veel mensen voor nodig zijn. 

RB: geeft aan dat er best veel gezelligheidsbowler zijn. En dat de NBF eens naar hun eigen 

huishouding moet kijken. 

TZ zegt dat leden altijd zelf recreatief kunnen gaan bowlen. Andere vereniging buiten de BVT 

is tevens een optie. 

Richard Berens: uiteindelijk draait het om de afdracht van de NBF. 

SvB licht toe dat er binnen het bestuur verschillende keren gesproken is over de NBF. Tevens 

is de optie besproken om de vereniging te splitsen in een NBF-tak en een andere tak. We 

hebben gedacht aan het opzetten van een werkgroep. Echter een kleine inventarisatie op 

basis van de ledenlijst liet zien dat er het overgrote deel van de leden de NBF nodig heeft 

(bijv. jeugd, toernooien, trio-league). Daarom staan we als BVT achter de NBF, maar we zijn 

altijd kritisch op het financiële beleid. Tevens schuiven we bij elke vergadering aan. 

Contributie tarieven 2021-2022 

 

Voorstel is om Eur 10 per lid te vragen. Het betreft een tijdelijke verlaging vanwege Corona. 

De contributie geldt ook voor de nieuwe leden. 

Het contributievoorstel wordt goedgekeurd door de leden. 

Begroting 2021 
SvB licht de begroting toe. De begroting gaat uit van beperkte activiteiten, waardoor de verlaging 

van de contributie haalbaar is. 

De leden gaan akkoord met de begroting. 
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Wedstrijdzaken 

Huisleagues 2020-2021 

 

Huisleagues 2021-2022 

 

Vraag AvG: zijn jullie niet bang dat er van de dinsdag leden gaan afvallen 

Antwoord WS: we hopen dat dit wel mee gaat vallen. Ook is er een alternatief voor dinsdag: 

dubbelhuisleague (zie volgende slide). 
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WS vraagt expliciet aan de leden wat ze vinden van dit idee? 

Vraag RB: is de woensdag ook een optie? Deze valt tussen de twee dagen in (is gewoon een 

vraag). Voordeel is bijvoorbeeld dat de jeugd al speelt op woensdag. 

Luc: verschuiving naar donderdag heeft een kleinere impact voor de meeste leden. 

WS: woensdag is wel een jeugddag, waarop veel verenigingen hun training organiseren. 

RB: een instroomteam zou ook een optie kunnen zijn. 

WS: niet iedereen is speelgerechtigd, tevens spelen de tijden wel mee.  

Antwoord WS: we nemen de suggestie van RB wel mee (ACTIE bestuur). 

Het bestuur gaat dit communiceren met de leden, zowel dmv inschrijfformulier als digitaal via de 

website. 

Vraag AvG:  Ik zou de leden van de dinsdag per post informeren van de dinsdag die niet op 

donderdag spelen. (actie bestuur) 

TZ: geeft aan dat er een eventueel een kennismakingstoernooi kan worden georganiseerd.  

WS geeft aan dat dit ook een openingstoernooi kan zijn. 
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Tilburgse Kampioenschappen 2020-2021 

 

 

 

Bestuursverkiezing 

Het bestuur van de vereniging 

 

WS stelt zich opnieuw verkiesbaar. 

Vraag TZ: We moeten voorkomen dat er teveel bestuursleden in 1x moeten aftreden. 

SvB treedt daarom per direct af en stelt zich herkiesbaar. 

De leden stemmen in met de herverkiezing van SvB. 

Wat verder ter tafel komt 
Acties vanuit ALV 2019 worden doorgeschoven: 
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• Afgesproken wordt dat gekeken wordt om een permanente korting te houden of om de 

contributie te verlagen. Iedereen is het met deze afspraak eens. (Actie bestuur BVT) 

• Karel heeft een vraag over 50+ toernooi voor de stedenontmoeting. Waarom is er geen 

deelname meer namens de BVT. BT wil dit graag met Karel oppakken. De BVT zal tevens het 

inschrijfgeld betalen. (actie BT) 

WS: is er feedback voor het bestuur tijdens deze coronatijd? 

TZ complimenten aan het bestuur. 

EN vraagt waarom bowlen niet is aangemerkt als topsport.  

Thomas Dol geeft aan dat dit afgekeurd is door NOC/NBF. 

 

De leden worden bedankt voor hun deelname. De vergadering wordt gesloten 


